
 

Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag den 28. januar - 2020 kl. 17.15 - 19.15  

Deltagere:  
Afbud 

 

Dagsorden:  
 

1. Godkendelse af referat 
 

2. Orientering 
a. Formand 

Dialogmøde SB-formand og skoleledere, fra skoler og daginstitutioner 
om Børn og ungepolitik. 5/3.   

b. Elevråd 
Der har ikke været elevrådsmøde for nyligt, da Nico er sygemeldt. Sidste 
elevrådsmøde omhandlede input til ny skolepolitik 

c. Skoleleder 
Der vil ikke blive slået en stilling op for stillingen som pædagogisk leder. 
ift. økonomi, faldende elevtal og en stor undervisningsforpligtigelse, der 
vil følge med den ekstra leder, giver det ikke mening at ansætte en 
pædagogisk leder. Det nuværende “nye” ledelsesteam har fordelt 
Karstens opgaver imellem sig og har præsenteret fordelingen for 
medarbejderne skriftligt og mundtligt.  
Næste store punkt for ledelsesteamet er at arbejde med skolens 
økonomi/budget og benytte dette til at påbegynde næste skoleårs 
planlægning ifm. bemandning.  
Skolefesten er blevet flyttet til 16/4.  

 
3. Kvalitetsrapport 

a. Drøftelse af kvalitetsrapport/læringsinformation 
Det følgende er punkter i stikordsform fra drøftelsen om 
læringsinformationen og skolebestyrelsens udtalelse hertil: 



 

Man må ikke negligere testresultater og afgangsprøveresultater. Det er 
ikke oplagt at vælge et godt eller dårligt punkt, da der kan være for store 
udsving fra år til år.  
Trivslen er vigtig. Det er godt at den er kommet med. Man kan lave 
bedre undervisning, hvis ikke man arbejder hen mod test.  
Best practice lære af hinanden.  
Kvalitative data 
Dannelse og ordentlighed  
Motivation  

b. Udarbejdelse af udtalelse  
LK laver et udspil 
 

4. Pædagogisk platform 
a. Præsentation af proces og produkt indtil nu 

LK præsenterede proces indtil nu ift. arbejdet med pædagogisk platform. 
b. Arbejde med udsagn 

Skolebestyrelsen kom med tanker om udsagnene i de forskellige 
kategorier. Skolebestyrelsens tilbagemeldinger bliver benyttet i PU’s 
(pædagogisk udvalgs) arbejde med platformen.  
 

5. Kommunikations- og mediestrategi 
a. Kort oprids af tanker om proces 

Dette bliver taget op i MED d. 26/2 hvor der drøftes hvad MED kan 
arbejde med og hvad der er oplagt for skolebestyrelsens at behandle i 
en kommunikations- og mediestrategi. Dette vil LK præsentere på 
Skolebestyrelsesmødet d. 26/2, hvor processen kan sættes i gang.  

 
6. Næste møde 

D. 26/2  
Kommunikations- og mediestrategi 
Økonomi 

 
7. Evt.  

Med venlige hilsener  
Klaus og Lasse 


